

Annex I au Doc. NC0681B1
Annex to

(CSH/31/mai 2002)
(HSC/31/May 2002)

MODIFICATION DU RECUEIL DES AVIS DE CLASSEMENT DECOULANT
DU CLASSEMENT D'UNE MACHINE DENOMMEE
SALEUSE/SABLEUSE PORTEE HYDRAULIQUE DANS LE N° 8479.10
(Point VII.10 de l'ordre du jour)

AMENDMENT TO THE COMPENDIUM OF CLASSIFICATION OPINIONS ARISING
FROM THE CLASSIFICATION OF A HYDRAULIC SALT/SAND SPREADER
IN SUBHEADING 8479.10
(Item VII.10 on the Agenda)

MODIFICATION DU RECUEIL DES AVIS DE CLASSEMENT

Page 35.

Insérer l'avis de classement ci-après :

- " **8479.10** 1 **Machine pour le déneigement des routes**, destinée à être montée sur un camion, constituée par 1) une cuve de stockage de sel de déneigement équipée d'un agitateur brise-mottes tournant en même temps qu'une vis sans fin, 2) un système de concassage/broyage des mottes de sel et 3) un système de projection hydraulique avec disque d'épandage; toutes les fonctions de la machine sont télécommandées depuis la cabine du camion.

Application des RGI 1 et 6."

Page 64a.

Insérer les références suivantes :

Colonne 1	Colonne 2	Colonne 3
8479.10	1	(*)

(*) Insérer le numéro de document du rapport correspondant.

* * *

AMENDMENTS TO THE COMPENDIUM OF CLASSIFICATION OPINIONS

Page 35.

Insert the following Classification Opinion :

- " **8479.10** 1. **Snow-clearing machine**, designed to be mounted on a lorry, consisting of (1) a tank for storing sand and/or salt, equipped with a lump-breaking agitator which turns at the same time as an endless screw, (2) a system for crushing/grinding the lumps of salt, and (3) a hydraulic projection system with spreading disk. The machine's various functions are operated from the cab of the lorry, by remote control.

Application of GIRs 1 and 6."

Page 64a.

Insert the following references :

Column 1	Column 2	Column 3
8479.10	1	(*)

(*) Insert the appropriate Report reference.

* * *

(CSH/31/mai 2002)
(HSC/31/May 2002)

MODIFICATION DES NOTES EXPLICATIVES DECOULANT DU CLASSEMENT
DANS LE N° 8479.10 D'UNE MACHINE DENOMMEE "SALEUSE/SABLEUSE PORTEE
HYDRAULIQUE" UTILISEE POUR LE DENEIGEMENT DES ROUTES

(Point VII.10 de l'ordre du jour)

AMENDMENT TO THE EXPLANATORY NOTES ARISING FROM
THE CLASSIFICATION IN SUBHEADING 847910 OF A "HYDRAULIC SALT/
SAND SPREADER" FOR CLEANING SNOW FROM ROADS

(Item VII.10 on the Agenda)

MODIFICATION DES NOTES EXPLICATIVES
A EFFECTUER PAR VOIE DE CORRIGENDUM

Page 1600. N° 84.79. Partie II. Alinéa D).

Ajouter le nouveau texte ci-après :

- "6) Certaines machines pour le déneigement des routes, destinées à être montées sur un camion, constituées par une cuve de stockage de sel de déneigement équipée d'un agitateur brise-mottes tournant en même temps qu'une vis sans fin, un système de concassage/broyage des mottes de sel et un système de projection hydraulique avec disque d'épandage; toutes les fonctions de la machine sont télécommandées depuis la cabine du camion."

AMENDMENTS TO THE EXPLANATORY NOTES
TO BE MADE BY CORRIGENDUM

Page 1600. Heading 84.79. Part II. Item (D).

Insert the following new text :

- " (6) Snow-clearing machines, designed to be mounted on a lorry, consisting of a tank for storing sand and/or salt, equipped with a lump-breaking agitator, a system for crushing/grinding the lumps of salt, and a hydraulic projection system with spreading disk. The machines' various functions are operated from the cab of the lorry, by remote control."
-